
Protokół  Nr XIII/2012 
 

z XIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 1 lutego 2012 r. w godz.10.00 do 14.10 w sali 
widowiskowej Domu Kultury w Mieścisku. 

 
 
 
Adn. 1 
 
 XIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 
Kapczyńska. Dzień dzisiejszej sesji jest zbieżny z 30-leciem jubileuszu Wójta Gminy – 
P.Andrzeja Banaszyńskiego, który nieprzerwanie od 1 lutego 1982 r. pełni funkcje „włodarza” 
i kieruje gminą Mieścisko. 
Przewodnicząca Rady powitała zebranych na sesji radnych Rady Gminy, dzisiejszego jubilata, 
pracowników administracji samorządowej, kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
sołtysów wsi i wszystkich gości. 
(Lista obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na 15 radnych Rady Gminy, na dzisiejszej 
sesji obecnych jest 13, co stanowi quorum wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni to: 
- Rodzewicz Ryszard 
- Graczyk Piotr 
(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji, jaki radni i goście 
otrzymali z zaproszeniem na sesję. W porządku dzisiejszej sesji po części uchwałodawczej 
około godz.12.00 przewiduje się uroczystość z okazji jubileuszu 30-lecia włodarza gminy – 
P.Andrzeja Banaszyńskiego z udziałem zaproszonych gości z Urzędu Wojewódzkiego, Urzędu 
Marszałkowskiego, byłych wojewodów oraz wójtów i burmistrzów sąsiednich gmin. 
Przewodnicząca Rady zapytała o uwagi do przedstawionego porządku  sesji.  
Zmianę zgłosił Wójt Gminy wnioskując  o: 

1) zmianę  kolejności podejmowania uchwał: jako pierwsza winna być podjęta uchwała 
w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 rok, a druga w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

2) Wprowadził dodatkowo punkt do porządku sesji: informacja o przystąpieniu do 
kolejnego etapu komunalizacji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie propozycję zmiany 
kolejności podejmowania uchwał. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli w/w zmianę.  
Następnie poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie dodatkowego punktu do 
porządku sesji. 
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Radni w głosowaniu jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem do porządku sesji 
dodatkowego punktu. 
Przewodnicząca  informację o stanie mienia komunalnego wprowadziła do porządku sesji 
jako kolejny punkt po podjęciu uchwał.  
Porządek XIII sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się  następująco: 

 
Część I  - godz. 10.00 – 12.00 
 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad XIII sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym. 
9. Informacja o pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10.Podjęcie uchwał: 
      10.1. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 rok, 
      10.2. w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mieścisko  
              na lata 2012-2021, 
      10.3. w sprawie wyznaczenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku do  
               organizowania pracy z rodziną,  
      10.4. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w  
              Mieścisku, 
      10.5. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 4 lokali mieszkalnych w budynku  
               mieszkalnym Nr 3 przy ul. Gnieźnieńskiej w Mieścisku, 
      10.6. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych  
               w Mieścisku. 
 
11. Informacja o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 
          
12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
 
Część II – godz. 12.00 –  
 
Uroczystość z okazji jubileuszu 30-lecia pełnienia funkcji „włodarza” gminy Mieścisko – 
P.Andrzeja Banaszyńskiego. 
 
14. Zamknięcie sesji. 
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Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy 
tradycyjnie był do wglądu w biurze Rady Gminy. Nikt do niego nie zgłosił zastrzeżeń. W 
związku z powyższym  Przewodnicząca Rady zaproponowała jego przyjęcie bez 
odczytywania, poczym poddała ten fakt pod głosowanie. 
Na 13 radnych, w głosowaniu zdecydowano o przyjęciu protokołu za ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Wojtyszyn: 
1)  „dzisiaj rano w telewizji informowano, że w Polsce zamarzło już 36 osób z powodu 
mrozów. W związku z tym mam pytanie jak wygląda zabezpieczenie u nas w gminie osób 
samotnych ? Czy są zaopatrzeni w opał i nie grozi im zamarznięcie ?” 
 
2) „swego czasu składałem pismo dotyczące skrzyżowania w Rudzie Koźlance i chciałbym 
wiedzieć czy coś się w tym kierunku dzieje ?” 
 
- radny Kuryłowicz: 
1) „sprawa  nie świecących lamp, którą wcześniej zgłaszałem. Z Energetyki byli raz, czy 2 razy, 
ale podobno mieli za krótki wysięgnik. To  już było 2-3 tygodnie temu zgłaszane 
P.Kapczyńskiemu. Te lampy są teraz w okresie, kiedy jest krótki dzień bardzo potrzebne”; 
 
2) „przypominam co kilka razy już zgłaszałem i proszę żeby dalej przypomnieć odnośnie 
skrzyżowania w Kłodzinie z drogą 190 Kłodzin-Jaroszewo-Pląskowo. Te skarpę, wycięcie 
krzewów trzeba uzgodnić z Nadleśnictwem czy Zarządem Dróg żeby skarpę trochę 
zniwelować, wyciąć krzaki. Teraz jest ten wyjazd bardzo kiepski, a jak będą liście na wiosnę, 
zarośnie, to będzie tragedia i dojdzie tam do wypadku. To do wiosny musi być zrobione”;  
 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
Sołtysi na sesji nie zgłosili zapytań 
 
 
Adn. 7 
 
 Wójt przedstawił informację ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
 
Adn.8 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy złożyła informację ze swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji: 
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- 2 stycznia brr – brała udział w obchodach 93-rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego 
i 5 rocznicy nadania ich  imieniem Gimnazjum; 
- 6 stycznia br. – udział w spotkaniu noworocznym naszej gminy; 
- 7 stycznia br – udział w spotkaniu noworocznym u Wojewody i Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego; 
- 13 stycznia br. – udział w spotkaniu noworocznym Zarządu Gminnego OSP w Mieścisku;  
- 23 stycznia br – udział w zebraniu rodziców Szkoły Podstawowej w Popowie Kościelnym na 
temat stopnia organizacyjnego tej Szkoły; 
- 24 stycznia br. – przewodziła wspólnemu posiedzeniu Komisji celem zaopiniowania 
materiałów na najbliższą sesję Rady Gminy; 
 
 
Adn. 9 
 
 Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli informacje z prac Komisji od 
ostatniej sesji: 
- radny Kuryłowicz – Komisja Rolnictwa odbyła 1 wspólne posiedzenie, którego te3matem 
było zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy 
- radny Wojtyszyn – Komisja Oświaty odbyła 1 wspólne posiedzenie oraz członkowie Komisji 
tak jak pozostali radni uczestniczyli w zebraniu z rodzicami w Popowie Kościelnym w związku 
z propozycją zmiany stopnia organizacyjnego szkoły; 
- radny Szudrowicz – Komisja Przestrzegania Prawa – odbyła 1 wspólne posiedzenie. 
- radny Witucki – Komisja odbyła 2 posiedzenia: 
1) 24 stycznia br. – wspólne posiedzenie Komisji 
2) 19 stycznia br. – przeprowadziła kontrolę gospodarki finansowej Przedszkola w Mieścisku., 
stanowiącą kontynuację kontroli, jaka odbyła się w miesiącu grudniu 2011 r. Przewodniczący 
Komisji  odczytał na sesji wnioski  z kontroli. 
 
 
Adn. 10 – podjęcie uchwał 
 
- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 rok. 
 
Skarbnik Gminy poinformowała, że do projektu uchwały w sprawie zmian przedstawionego 
na wspólnym posiedzeniu Komisji Wójt Gminy wnosi dodatkowo autopoprawki wskutek 
czego zwiększa się i zmniejsza wydatki o kwotę  112.500 zł. 
Skarbnik Gminy wcześniej przedstawiła zmiany, jakie były przedstawione na wspólnych 
Komisjach. 
W celu zachowania relacji zadłużenia zgodnej z artykułem 243 ustawy o finansach 
publicznych na wspólnym posiedzeniu Komisji przedstawiony został projekt uchwały w 
sprawie zmian mający na celu ograniczenie wydatków bieżących dla uzyskania zdolności 
kredytowej i płynności finansowej budżetu Gminy Mieścisko na 2012 rok. W związku z 
powyższym zostały zmniejszone wydatki, które wcześniej zostały uchwalone w budżecie na 
2012 rok o kwotę 800 tys.zł, w tym odsetki od kredytów, pożyczek,  obligacji o 99.996 zł. Z 
kolei zwiększone zostały dochody ze sprzedaży majątku gminy o kwotę  200 tys.zł, 
zmniejszono przychody zaplanowane w budżecie na emisję obligacji komunalnych o 1 mln zł 
i wprowadzono zaciągnięcie kredytu długoterminowego w wysokości 500 tys.zł . 
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P.Wójt prosi o uwzględnienie autopoprawek w wyniku których zwiększa się i zmniejsza 
wydatki o kwotę 112.500 zł. 
(Autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
Projekt uchwały w sprawie zmian po uwzględnieniu autopoprawek został radnym 
przedłożony na sesji jak również był widoczny na prezentacji multimedialnej. 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały w sprawie zmian wraz z 
autopoprawkami w związku z powyższym Przewodnicząca Rady poddała projekt pod 
głosowanie. 
Na 13 radnych: 12 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2012 rok została przyjęta większością 
głosów i stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
 
- w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/75/11 Rady Gminy Mieścisko z dnia 28 grudnia 2011 r. 
w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2012-
2021. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Uchwała  ta wiąże się ściśle 
z uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy.  
Zwróciła uwagę, że wszystkie zmiany w uchwale w sprawie zmian maja wpływ na wydatki 
bieżące i na kwotę długu. 
W związku z tym Skarbnik Gminy prosiła o uwzględnienie autopoprawek do WPF na lata 
2012-2021. 
(Autopoprawka do WPF stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
Skarbnik Gminy jeszcze raz przypomniała, że na wspólnym posiedzeniu Komisji 
dostosowaliśmy nasz budżet i Wieloletnią Prognozę Finansowa łącznie aby spełniała wymóg 
art.243 u o.f.p, która brzmi:” Rada Gminy będzie mogła uchwalić budżet w roku 2014 wtedy, 
kiedy relacja spłaty długu do dochodów ogółem (sprawdzić …) nie mogą przekroczyć średniej 
arytmetycznej z 3 ostatnich  lat dochodów bieżących plus dochody majątkowe minus 
wydatki bieżące do dochodów ogółem. Od roku 2014 obowiązywać nas będzie już ustawa z 
roku 2009 stad tez dokonaliśmy korekty polegającej na obniżeniu wydatków bieżących bo 
one mają wpływ na wzrost wskaźnika zadłużenia 
Z kolei odczytała uchwałę RIO z dnia 25 stycznia 2012 r. w sprawie uchwały o Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy na lata 2012-2021 z dnia 28 grudnia 2011 r.,  
(Opinia stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 
W w/w opinii Regionalna Izba Obrachunkowa  stwierdziła, że w/w uchwałą została podjęta z 
naruszeniem przepisów, jednak naruszenie ma charakter nieistotny. Stwierdzono, że  
dopuszczalny próg spłaty zobowiązań oraz zadłużenia wyznaczony przepisami ustawy o 
finansach publicznych zostanie przekroczony w 2014 roku i w 2015 roku. . 
Z kolei Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 30 stycznia 
2012 r. w sprawie wyrażenia opinii o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy 
Mieścisko, która jest opinią pozytywną z zastrzeżeniem.   
(Opinia stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 
Do przedstawionych opinii radni nie zgłosili zapytań. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wraz z uwzględnionymi autopoprawkami pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 
do protokołu. 
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- uchwała w sprawie wyznaczenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Mieścisku do 
organizowania pracy z rodziną. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 10 
do protokołu). 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej w Mieścisku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 4 lokali mieszkalnych w budynku mieszkalnym Nr 3 
przy ul. Gnieźnieńskiej w Mieścisku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych w Mieścisku. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwałą w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
Adn. 11 
  
Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego – P.Andrzej Kuryłowicz 
przedstawił  informację o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 
 
Adn. 12 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi udzielił Wójt – P.Andrzej Banaszyński. 
 
- radnemu Wojtyszynowi: 
1) „jesteśmy na bieżąco w kontakcie. Od początku zimy obserwujemy. Jak co roku wszyscy na 
miarę możliwości zostali zabezpieczeni w opał: węgiel, czy drewno. Newralgiczne punkty 
odwiedzamy codziennie. Nie jesteśmy na 100% pewni na wczoraj co w tych newralgicznych 
punktach może się zdarzyć, gdyż te osoby też spożywają alkohol, a ten akurat działa 
odwrotnie, ale jak wspomniałem mamy to wszystko pod  nadzorem i będziemy starali się 
żeby nic złego się nie stało”; 
2) odnośnie skrzyżowania i obrębu Rudy – „otrzymaliśmy odpowiedź na nasz wniosek 
Zarządu Dróg Wojewódzkich w którym jest napisane, że w latach 2012-2013  będzie 
zrealizowany. Dotyczy to: przy posesji P. Jeruzala w obrębie skrzyżowania na Podlesie 
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Kościelne – założenie 22 m barierki, przy przepuście- 16 m barierki i przy przepuście 
drogowym przy posesji Ruda  5 – 36 mb barierki będzie dołożone”; 
- radnemu Kuryłowiczowi: 
1) odnośnie lamp w Jaroszewie – „w swoim sprawozdaniu  informowałem , że 
uczestniczyłem w 2 spotkaniach można powiedzieć  kłótni z  ENE -ą, która obecnie przekazuje 
oświetlenie ENEOS-owi czyli swojej spółce i głównie chodzi o stronę chodzieska, bo my w 
Gnieźnie mamy dobrą umowę do przyszłego roku .Na stronie chodzieskiej mamy 33 lampy i 
tam ta cena bardzo mocno rośnie jeżeli chodzi o obsługę  itd. Obsługa 1 lampy kosztuje tam 
15 zł, my na razie płacimy w Gnieźnie 4 zł i to jest właśnie ta różnica. Zainterweniuję w 
sprawie tych lamp, ale musicie państwo wiedzieć, że to są trudne negocjacje za duże 
pieniądze”; 
2) w sprawie skrzyżowania – „pismo zostało skierowane do ZDW”; 
Będąc przy głosie Wójt  zakomunikował, że jest rozpisany konkurs na obsługę 
stomatologiczną dla gminy Mieścisko na ¾  etatu .Ten konkurs będzie rozpisany od 8 lutego 
do 24 lutego br. i wtedy będzie można składać oferty. Gabinet został przygotowany w 100%, 
odebrany przez wszystkie instytucje. Będziemy się cieszyli, że 1 marca będziemy mogli 
stomatologa odwiedzić”; 
 
Adn. 13 – Wolne głosy i wnioski 
 
- radna Kapczyńska – zapytała jak wygląda z opieką ginekologiczną na terenie gminy ? 
- Wójt – „będę rozmawiał z Narodowym Funduszem Ochrony Zdrowia pod kontem opieki 
ginekologicznej żeby była w naszej gminie. Podczas najbliższej wizyty w Poznaniu postaram 
się ten problem omówić”; 
- radny powiatowy – P.Synoracki – udzielił odpowiedzi na wnioski mieszkańców wsi Zbietka 
w grudniu skierowane pod jego adresem w związku z dużą częstotliwością wypadków w tej 
miejscowości. Radny powiatowy  na powyższe skierował pismo do Wojewódzkiego Zarządu 
Dróg i. Na dzisiejszej sesji zapoznał pokrótce z odpowiedzią, którą też otrzymał Wójt. W roku 
bieżącym w celu poprawy bezpieczeństwa na odcinkach Łaziska-Zbietka zostaje 
wprowadzone ograniczenie prędkości do 70 km, a na następnym odcinku – zakaz 
wyprzedzania oraz linia podwójna ciągła. Ponadto zasadne jest wycięcie drzew z poboczy 
drogi 190, szczególnie przy wyjazdach z posesji. 
- Wójt – „to jest sucha odpowiedź, którą trzeba negocjować z Dyrektorem. Część jest na 
terenie gminy Wągrowiec i chodzi o wycinkę drzew. Będziemy czynili starania żeby to 
bezpieczeństwo poprawić. W naszym interesie jest żeby jak najszybciej powstały światła przy 
stacji benzynowej od Gniezna z radarem hamującym. To jest najważniejsze i tam też gmina 
musi doprowadzić chodnik, bo te światła przy czymś muszą być. Jednocześnie zleciłem 
studium włączenia się „przyszłej obwodnicy” od de HEUS do drogi 190 i tam wówczas trzeba 
będzie umiejscowić te światłą. Włączenie się musi być połączone z tymi światłami. 
Będziemy rozmawiać z Dyrektorem i trzeba będzie pomyśleć i zrobić dojście na te przystanki. 
Również w celu poprawy bezpieczeństwa jest opracowana dokumentacja na ciąg pieszo-
jezdny od cmentarza do Rudy i to będzie może zrobione w tym roku, albo na przełomie tego i 
2013 roku, a potem trzeba będzie myśleć o tym ciągu pieszo-jezdnym do Wągrowca.”; 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka – w kwestii uzupełnienia dodała że mieszkańcom głównie 
chodzi żeby  zrobić chodniki od przystanku w stronę Wągrowca do zatoki i tak samo  w 
stronę Mieściska zrobić chodnik do zatoki przystankowej żeby piesi nie musieli wchodzić na 
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szosę, a szli poboczem. Ponadto tam jest jeszcze drzewo do usunięcia w miejscu gdzie 
niedawno zginęła starsza osoba”; 
- radny Górski – zapytał czy jest znany termin uruchomienia gazu przez firmę BLU-GAZ ? 
- Wójt – wyjaśnił, że jeśli uda się mu dzisiaj jeszcze połączyć telefonicznie z Prezesem to taką 
informację przekaże; 
W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę do godz.11.50, po 
której zaprosiła wszystkich na II – uroczystą część sesji poświęconą jubileuszowi 30-lecia 
„włodarzowania” gminą przez Pana Andrzeja Banaszyńskiego. 
O godz.12.00 obrady XIII sesji zostały wznowione. 
Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych na dzisiejszą uroczystość gości, a wśród nich 
Wojewodę Wielkopolskiego – P. Piotra Florka. 
(Powitanie gości stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 
Z kolei został zaprezentowany w formie medialnej dorobek samorządowy  Jubilata w latach 
1982-2012 rozszerzony o jego krótki komentarz. 
Z okazji jubileuszu  30-lecia Wojewoda Wielkopolski – Piotr Florek wręczył Wójtowi medal 
„za długoletnią służbę”, a ponadto z okazji 30 lat nieprzerwanego kierowania sprawami 
gminy Mieścisko Wojewoda wręczył Wójtowi pamiątkowy  medal Witolda Celichowskiego – I 
Wojewody Poznańskiego. 
P.Marian Król – były Wojewoda Poznański, który powołał w roku 1982 P.Andrzeja 
Banaszyńskiego – na stanowisko Naczelnika Gminy, a obecnie Prezydent Towarzystwa 
im.Hipolita Cegielskiego w Poznaniu wręczył Wójtowi honorowy medal „Verba docent-
exempla trahunt” (Słowa uczą – przykłady pociągają). 
 Z kolei Przewodnicząca Rady udzielała głosu pozostałym gościom, którzy składali Jubilatowi 
gratulacje, życzenia, kwiaty  wraz z upominkami, min. Wójt otrzymał obraz przedstawiający 
budynek Urzędu Gminy – podarowany przez Radę Gminy Mieścisko, obraz przedstawiający 
portret  P.Andrzeja Banaszyńskiego od Starosty i Rady Powiatu Wągrowieckiego, obraz 
błogosławionego Jana Pawła II od księży proboszczów z parafii na terenie gminy. 
Po wyczerpaniu wystąpień Przewodnicząca Rady zamknęła XIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 
Jubileusz Wójta na zakończenie uświetnił występ orkiestry dętej pod dyrekcją P.Małeckich  
z Mieściska. 
 
 
 
  Protokółowała:    Przewodniczyła sesji: 
 
 Inspektor ds. obsługi organów     Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
 
         /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
 
 
 
 
  
  
 

 


